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8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 19.9.2016  
 
 
JUDr. Pašková: 
Ja chcem ešte ďalej tlmočiť požiadavku dôchodcov. Ma poprosili, že či by nebolo možné 
zriadiť to, čo sa o čom sa rozpráva v parku, žeby sa pre dôchodcov zriadilo napr.  ihrisko pre 
petang a niečo podobné, žeby niečo mohlo byť aj nie v parku lebo je to pre nich dosť ďaleko 
ale niekde viacej v strede mesta. Oni navrhujú sídlisko pri Masarykovej ulici, medzi starými 
bytovkami, len menšiu plochu, kde by mohlo byť zopár lavičiek, nejaký ten basketbalový kôš. 
Vraj teraz vyhrali dôchodcovia neviem koľko medailí na nejakej dôchodcovskej súťaži, 
nejaké malé ihrisko oni by si aj svojpomocne veľa urobili. Či by to nebolo možné zriadiť.  
 
PhDr. Čižmár: 
Požiadavka pre dôchodcov, k tomu sa asi vyjadrí aj pán prednosta. Spoločné stretnutie so 
zástupcami jednotlivých klubov sa uskutoční vlastne aj z iniciatívy mesta. O tejto požiadavke 
vieme, práve k tomu má slúžiť aj stretnutie, aby sa vôbec dohodlo, ako si predstavujú ďalšiu 
spoluprácu a aké sú požiadavky na to, aby sme mohli postupne riešiť v nasledujúcom období. 
Takže poprosím ešte pána prednostu.  
 
Mgr. Sovák: 
Stretol som sa s týmito pánmi, ktorí hrali ten petang a získali nejaké medaily, čiže ich to 
chytilo, čo som veľmi rád v piatok a dohodli sme si stretnutie zajtra na obed, čiže zajtra sa 
stretneme a v spolupráci pôjdeme sa pozrieť tam, s technickými službami, takisto mestské 
hospodárske stredisko, vykosiť, upraviť okolie, nejaké lavičky, určite sa to bude dať urobiť. 
Vítame túto iniciatívu, takže, zobral som si to na starosť.  
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